
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

              Θεσσαλονίκη, 19/01/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄ 

Νοτίου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
   
ΘΕΜΑ: «Μείωση στο κονδύλι των εφημεριών των γιατρών του ΕΣΥ 

αντί για αύξηση» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Εντύπωση έχει προκαλέσει στους νοσοκομειακούς γιατρούς η πρόσφατη 
υπουργική απόφαση, αναφορικά με το κονδύλι των εφημεριών των γιατρών του 
ΕΣΥ για το 2024, το οποίο ανέρχεται στα 223.999.000 ευρώ, είναι δηλαδή κατά 
1.000.000 ευρώ μειωμένο σε σχέση με το 2023, γεγονός που αντιτίθεται στις 
εξαγγελίες της Κυβέρνησης, η οποία είχε υποσχεθεί, δια στόματος του 
Πρωθυπουργού από το βήμα της Βουλής, αύξηση της τάξεως του 20%, δηλαδή 
αυξημένο κατά 40.000.000. Οι νοσοκομειακοί γιατροί και η ΟΕΝΓΕ 
διαμαρτύρονται για τον εμπαιγμό αυτόν αλλά και για το γεγονός ότι, όπως 
προβλέπεται, η εκταμίευση του κονδυλίου θα γίνεται ανά τρίμηνο, 
προκαλώντας κάθε φορά καθυστερήσεις στην καταβολή των εφημεριών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε να δώσετε εξηγήσεις για την ασυνέπεια μεταξύ των υποσχέσεων 
του Υπουργείου και της Κυβέρνησης και των τελικών αποφάσεων που αφορούν 
το κονδύλι των εφημεριών του ΕΣΥ για το 2024; 
 
2. Προτίθεστε να προβείτε σε διόρθωση του ποσού που πρόκειται να διατεθεί 
για την αποζημίωση των εφημεριών σύμφωνα με τις εξαγγελίες της 
Κυβέρνησης; 
 
3. Προτίθεστε να προβείτε σε τροποποίηση της υπουργικής απόφασης, όχι 
μόνο για το προβλεπόμενο ποσό αλλά και για τον τρόπο εκταμίευσής του, ώστε 
να μην προκύπτουν καθυστερήσεις στην καταβολή των εφημεριών; 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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